
Referat fra styremøte i Gjeving Vel den 7. juni 2012 

Til stede: Thomas, May Lill, Anna Brit, Grete 

 

Sak 1. Referat fra forrige styremøte godkjennes med rettelse av teksten ang klageadgang på 

avgjørelsen av skolesaken. Rettelsen er gjort direkte i referatet. I forhold til saken om sand på 

badeplassen i Ålekartjenna, så har Velet kjøpt et lass som vi betaler. I tillegg har vi kjøpt et lass til 

Einarsvika, som kommunen betaler. 

Sak 2. St Hans aften. Vi legger opp til tradisjonell feiring av kvelden lørdag den 23. juni på Flatskjæra. 

Det blir rydding, frakting- og bygging av bål den 20. juni kl 18 fra Nybrygga. Thomas lager, og setter 

opp plakat om dette. Thomas forhører seg med Øystein om lån av båt, og med Thorbjørn om å kjøre 

den.  

May Lill har ansvar for natursti og premier. 

Sak 3. Status badehuset. I et møte mellom Thomas, Svein Olav og Jan M den 4. juni, ble det diskutert 

detaljer angående overtakelse av badehuset. Det arbeides videre med dette. 

Sak 4. Eventuelt. Vi har nå et flott badehus, men med det følger utgifter. Vi diskuterer hvilke 

muligheter vi har for inntekter. Det kommer forslag om utleie av huset, arrangere badstuekvelder, 

basar og kakelotteri. Vi bestemmer i første omgang å ha kakelotteri den 14. juli utenfor butikken.  

Thomas hører med Ronnie om lov, og med politi om tillatelse. Anna Brit gir beskjed til kakebakerne, 

lager vaktliste og kjøper lodd. I tillegg trenger vi bord, stol, parasoll og bøtte. 

Angående bryggene. Fuglesang ønsker framdrift i bryggesaken, og har tatt kontakt med Velet for et 

møte. Vi kommer tilbake til saken når møtet er avholdt. 

 

Grete Jensen, sekretær 


